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Interpelacja

Wnioskujg o zbudowanie skateparku na terenie przylegajqcym do stadionu

Przylesie. stworzenie takiego obiektu bgdzie niezwykle korzystne dla calego miasta.

Skatepark to miejsce czlmnego wypoczynku rnlodych ludzi w dzisiejszych czasach.

Coraz wigcei jest os6b, kt6re czynnie uprawiaj4 sporty ekstremalne Miejsca tego typu

w Polsce ju2 gromadz4 rzesze entuziast6w oraz zwyklych obywateii.


